
Aspö IF   Styrelsemöte 091117                                          Protokoll 
 

Närvarande: Mattias Jonsson, Gun-Britt Skogsmo, Mia Rytterlund, Nils Nordin, 
Torbjörn Andersson och Liselotte Nejdstrand. 
    
§1  Mötets öppnande  
Nils öppnade mötet.  
  
§2  Val av två justeringsmän/ -kvinnor 
Torbjörn Andersson och Liselotte Nejdstrand. 
 
§3  Föregående protokoll  
.Lästes igenom  
 
§4  Läget i lagen 
A-laget:  
Träningen varje söndag 18-20 på Campus, dock har inga Häradspelare tillkommit trots att 
Härads lag lagts ned. Lars-Åke har pratat med Walter Pettersson. Nils kommer att ringa 
Härads Ordförande och tala om att Häradsspelarna är välkomna till Aspö. Förmodligen 
inga övergångsavgifter eftersom laget är nedlagt.. 
 
FAIF:  
Torsdagsträningar på Fogdö.  En Karinslundsträning innan Tjejkicken. Tillkommer 
Karinslundsträningar 1 gång i veckan efter juluppehåll, v. 2-7 samt v. 9-12. 
Divisionsspelsanmälan i februari. Cuper att åka på undersöks. 
Tjejlaget sålde 75 lotter. 
 
97 -98 
Flera spelare har slutat och gått till Viljan. Benton Wolgers och Karin Carling inbjuds till 
nästa möte av Nisse för att diskutera  nästa säsong. 
 
02:  
Föräldramöte i mitten på januari för att se om tränare kan hittas så att laget kan fortsätta. 
 
99-00 
Johan Österåker kunde inte komma, ingen rapport 
 
§5 Lottförsäljning Karlsson 
Lista över när lagen skall stå finns här: 
http://www.klubben.se/public_club/images/_users/document/[1264]22922.xls 
 
§6  Ekonomisk rapport, budget 
Lönebidrag från kommunen 10700:-, 10% Gun-Britts lön. Bankställningen idag 24000:-  
Nils tar kontakt med Ordförande på Fogdö IF för att diskutera eventuellt sammangående 
eller annat sammarbete. 
 
§7 Sponsoring 
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Mia har tryckt upp 150 sponsor flyers, hon kommer att trycka upp fler. Gun-Britt gör lista 
med gator från Bron till Enhammar även bakom Karisnlund. Gatorna fördelas mellan 
lagen. Instruktion om utdelning till bostäderna och gatufördelning skickas ut till 
lagledarna vecka 48.  Lagledarna skall tillse att sponsorbladen delas ut innan jul. 
”Screen Kenneth Erikson” priser på skylttryck mycket billigare än tidigare leverantör. 
Skyltbeställningar görs där fortsättningsvis. 
Gun-Britt lämnar julkalendrar och lotter  till Rimond på KlippIT. 
 
§8 Dansbandskampen 
Inget tyvärr 
 
§9 Ev frågor etc från/till Kansliet 
A-Laget vill ha träning i Thomashallen, det är fixat. Gun-Britt kollar upp Nykvarnscupen 
för A-Laget. 
Banankakan var god. 
Närvarolistorna skall vara inne så fort som möljigt efter träningarna i december.. 
 
§10 Övriga frågor 
Sponsorer 
ICA Bengtsson, Graflunds, Anders Bil&Däck (Gun-Britt ring påminn om ej betald), 
Husby Tak & Plåt, Sandå Måleri, Beiers Byggmaterial, Nils Nordin Ledarskapservice, 
Rehnmans VVS 
Sponsorerna skall ligga på alla sidor, Klubben, A-Laget och P97-P98-FAIF. 
 
Nils tar kontakt med Ordförande på Fogdö IF för att diskutera eventuellt sammangående 
eller annat samarbete. 
 
 
§11 Tid för nästa möte 
Beslöts att hållas tisdagen.den 15 december 2009 klockan 19:00 
  
  
  
  
Sekreterare           Ordförande                 Justeras                       Justeras 
  
   
  
Kristina Lidh      Nils Nordin     Torbjörn Andersson     Liselotte Nejdstrand.  


